
JEGYZŐKÖNYV 

a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság és az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 
2007.október 16-án 17:00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről

Készült: a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 2007. október 16-án 17:00 órai kezdettel a 
Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal tanácstermében tartott  nyílt ülésről.

Jelen vannak: Dr.  Práczki  Péter  bizottsági  elnök,  Tóth Attila,  Lomen Attila,  Kiss  Dénes 
László bizottsági tagok
Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző 
Meghívott: Juhász Sándor polgármester, Vad Mária alpolgármester, 
Megjelent: Sahin-Tóth Jenőné

Dr.  Práczki  Péter  bizottsági  elnök: Üdvözli  a  jelenlévőket.  Megállapítja,  hogy a  bizottság 
határozatképes, mivel a megválasztott bizottsági tagok több, mint fele  (4 fő) jelen van. 

A Pénzügyi  és Területfejlesztési  Bizottság elnöke a jegyzőkönyv vezetésére  felkéri  Sahin-
Tóth  Jenőnét,  a  jegyzőkönyv  hitelesítésére  Tóth  Attila  bizottsági  tagot.  Dr.Práczki  Péter 
bizottsági elnök ismerteti a napirendi pontokat.

A bizottság elnöke javasolja elfogadásra az alábbi napirendeket:

1.) Tájékoztató az egyes szociális feladatok ellátásának lehetőségeiről 
2.) Tájékoztató mobiltelefon szolgáltatási-díjakról, összehasonlításukról, valamint 
      telefonkészülékek beszerzési lehetőségeiről 
3.) Bénye község csatlakozása az Emergency Service Kft. által szolgáltatott         
      ügyeleti ellátáshoz 
4.) Monorierdő község leválásával kapcsolatos keresetlevél ismertetése, és        
     Pogácsás Tibor képviselőkhöz intézett levelének megvitatása
5.) 2008. évi beruházási terv
6.) Egyebek

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a levezető személyére, a napirendi pontokra és 
azok sorrendjére, valamint a jegyzőkönyvvezető és a jegyzőkönyv hitelesítő személyére 
tett javaslatot 4 igen szavazattal elfogadja. 

1.napirend
Tájékoztató az egyes szociális feladatok ellátásának lehetőségeiről 

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök:   a  tájékoztatás  megtartására  felkéri  Vargáné  Vass  Éva 
jegyzőt.
Vargáné Vass Éva jegyző: a szociális feladatok ellátása az önkormányzat kötelezően ellátandó 
feladatai  közé  tartozik.  Az  önkormányzati  költség  a  házi  segítségnyújtás  tárgyában 
egyeztetésre  szorul.  Az  előterjesztés  tartalmazza  azokat  a  variációkat  melyek  lehetséges 
megoldásként felmerültek. 
Vad Mária alpolgármester: kevesebb lenne házi segítségnyújtás költsége, ha Monorierdő látná 
el ezeket a feladatokat.
Tóth Attila: a kimutatásban a normatíva is benne van?



Vargáné  Vass  Éva  jegyző: a  normatíván  felüli  részt  mutatja  a  kimutatás,  amelyet  az 
önkormányzatnak fizetnie kell.
Tóth Attila: kiszámolta, hogy 15 millió forint lenne a költség, ha az önkormányzat saját maga 
látná el a feladatokat. Javaslata szerint a polgármester folytasson tárgyalásokat a Monorierdőn 
lévő gondozóház vezetőjével. 
Vargáné Vass Éva jegyző: az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta és 
határozatot hozott arra vonatkozólag, hogy október 31-ig az idősek gondozóháza vezetője és a 
hivatal dolgozza ki a költségeket. A gondozóház a szociális feladatokat el tudja látni, mivel 
rendelkezik a tárgyi  feltételekkel,  a személyi  feltételek  is  adottak a jelenlegi  ellátáshoz,  a 
további  igényekhez  természetesen  bővítésre  van  szükség,  működési  engedélyt  kell 
beszereznie. Monor által átadott adatok alapján készült a kimutatás.
Vad Mária alpolgármester: véleménye szerint sokba kerül egy adag ennivaló.
Lomen Attila: a házi segítségnyújtás összege kiemelkedően magas. Ki veszi igénybe ezeket a 
szolgáltatásokat?
Sahin-Tóth Jenőné: elmagyarázza a Monor által adott elszámolás számítási módját.
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: az  adott  időszakban  az  az  egy  ember  vette  igénybe  aki  az 
elszámolásban szerepel, teljesen valós adatok.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: úgy gondolja az adatok nem valósak, a vállalkozó számolja 
ki a költségeket.
Vad Mária alpolgármester: az önkormányzati részt adni kell hozzá?
Vargáné Vass Éva jegyző: igen.  Szociális  rászorultságtól  függő ellátásokra nincs rendelet, 
amikor  saját  kézbe  veszi  az  önkormányzat  az  ellátásokat,  akkor  kell  elkészülnie  a  helyi 
rendelet, amelyben megszabható lesz a jogosultsági feltététel.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: felmérést kellene készíteni az igények megismerésére.
Vargáné Vass  Éva jegyző: a  gondozóház  vezetője  szerint,  a  jelenlegi  kapacitás  a  nappali 
ellátásnál 6-8 fő, az étkezésnél és a házi segítségnyújtásnál gyakorlatilag nincs létszámhatár.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a jogosultak köre hogyan derül ki?
Vargáné Vass Éva jegyző: olyan szabályrendszert kell kidolgoznia a Képviselő-testületnek, 
amely  megfelelő  támogatást  nyújt  a  rászorultaknak,  és  egyedi  elbírálást  biztosít.  A 
gondozóház biztosítja feladatellátást. 
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: mit jelent a házi segítségnyújtás?
Vargáné Vass Éva jegyző: idézi az ide vonatkozó jogszabályt. A gondozott térítést fizet. A 
bizottság  feladata,  hogy  a  válasszon  egy  ellátási  változatot,  és  javasolja  a  Képviselő-
testületnek.  Véleménye  szerint  a  jelenlegi  megoldásnál  mindegyik  drágább.  Az  év  elején 
kiszámításra került, hogy saját hálózatban a jelenlegi díj kétszerese lenne a költség.
Kiss Dénes László: javasolja a változatok költségeinek vizsgálatát.
Juhász Sándor polgármester: ha az önkormányzat maga látná el ezeket a szociális feladatokat, 
akkor külön intézményt kellene erre kialakítania.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: véleménye  szerint  összehasonlításra  van  szükség  a 
költségek tekintetében, szerinte a helyi vállalkozó szolgáltatása lenne a legkedvezőbb.
Sahin-Tóth  Jenőné: az  első  negyedévben  hozzávetőlegesen  800  ezer  forint  került 
elszámolásra.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: felkéri a bizottságot, hogy döntsön.

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  a  4  igen  szavazattal  az  alábbi  határozatot 
hozza: 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

47/2007. (IX.18.) PTB.
határozata



Az egyes szociális feladatok ellátásának lehetőségeiről 

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság  javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az egyes 
szociális ellátásokról szóló  előterjesztésében szereplő variációk közül a 2. és a 3. ellátási 
formációk közül válasszon.

Határidő: azonnal  
Felelős: Dr. Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

2.napirend
Tájékoztató  mobiltelefon  szolgáltatási-díjakról,  összehasonlításukról,  valamint 
telefonkészülékek beszerzési lehetőségeiről 

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: ismerteti az egyes szolgáltatók általadott  ajánlatokat. Az 
általa kidolgozott táblázatból kitűnik, hogy a T-Mobil ajánlata a legkedvezőbb. Részletesen 
elmagyarázza  az  egyes  szolgáltatók  közötti  különbségeket.  A  tavasszal  kért  ajánlat,  és 
szerződéstervezet  alapján,  nem  tudja  miért  nem  került  a  szerződés  megkötésre  és 
kivitelezésre.
Kiss Dénes László: a T-Mobil által leadott ajánlat és szerződés-tervezet tartalma jelentősen 
eltért egymástól.
Dr.Práczki  Péter bizottsági  elnök: tudomása szerint  az önkormányzatnak kell  szerződnie a 
szolgáltatóval, az önkormányzat gyűjti be a SIM kártyákat, de nem az önkormányzat fizeti a 
számlát,  hanem  mindenki  saját  maga.  2007.november  30-ig  él  az  ajánlat,  társkártya  is 
igényelhető hozzá.
Vad  Mária  alpolgármester: 500  Ft  különdíj  ellenében  ingyenes  a  beszélgetés  a  többi 
résztvevővel, és mindenki saját maga fizeti?
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: még 400 Ft-ért a meghatározott régióban 8 Ft/perc díjért 
lehet beszélgetést folytatni. A készülékek vásárlására is ad a szolgáltató 10 % kedvezményt.
Vad Mária alpolgármester: a készüléket mindenki maga vásárolja.
Juhász Sándor polgármester: a jelenlegi  telefonvonalak után,  miután az állam feltételezi  a 
magánbeszélgetéseket,  az  önkormányzat  befizeti  a  számla  végösszegének  20%-ának 
járulékozott összegét.
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: a  kártya  tulajdonosa  az  önkormányzat.  Javasolja,  hogy  a 
szolgáltató küldje el a szerződés-tervezetet. 
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: szeretné,  ha  a  bizottság  felhatalmazná  arra,  hogy  a 
szolgáltatóval tárgyalásokat folytasson és a szerződés-tervezetet bekérje. Szeretné megtudni, 
hogy a szerződéskötést terheli –e valamilyen költség, valamint a díjak után kiállított számla 
kihez érkezik.

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  a  4  igen  szavazattal  az  alábbi  határozatot 
hozza: 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

48/2007. (IX.18.) PTB.
határozata

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök felhatalmazása telefonszolgáltatókkal folytatható 
tárgyalásokról



A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság felhatalmazza Dr.Práczki Péter bizottsági elnököt, 
hogy a mobiltelefon szolgáltatókkal tárgyalásokat folytasson, az egyes szolgáltatási díjakkal, 
és szerződés-tervezet kérésével kapcsolatos témákban.

Határidő: azonnal  
Felelős: Dr. Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

3.napirend
Bénye  község  csatlakozása  az  Emergency  Service  Kft.  által  szolgáltatott  ügyeleti 
ellátáshoz 

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök:   az előterjesztés ismertetésére felkéri Vargáné Vass Éva 
jegyzőt.
Vargáné Vass Éva jegyző: az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság rendkívüli ülésen 
megtárgyalta  az  előterjesztést.  2007.október  11-én  a  Pilisen  tartott  találkozón  részt  vett  a 
polgármesterrel együtt.
Juhász Sándor polgármester: az önkormányzatnak hozzá kell járulnia ahhoz, hogy egy új tag 
beléphessen az orvosi ügyeleti rendszerbe.
Tóth  Attila: kiszámolta  mennyivel  fizet  az  önkormányzat  kevesebbet  mint  a  többi  tag, 
valamint mennyivel több lesz a fizetési kötelezettség 2008.-ban.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: felolvassa a határozat-tervezetet.
Vargáné Vass Éva jegyző: a határozat-javaslatban változtatást kér a „támogassa” szövegrészt 
a „járuljon hozzá” szövegrésszel kéri helyettesíteni.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: felteszi  szavazásra  a  határozat-tervezetet  a  jegyző  által 
javasolt módosítással.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

49/2007. (IX.18.) PTB.
határozata

Monorierdő, Pilis, Nyáregyháza, és Káva települések által működtetett egészségügyi 
alapellátáshoz kapcsolódó összevont központi orvosi ügyeleti rendszerhez Bénye 

település által való csatlakozásáról és a 2008.január 01-től 
érvényes kiegészítés díjáról

A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság   a  benyújtott  előterjesztést  megtárgyalta  és 
javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy Bénye  település  csatlakozásához  járuljon  hozzá  a 
Monorierdő,  Pilis,  Nyáregyháza,  és  Káva  települések  által  működtetett  egészségügyi 
alapellátáshoz kapcsolódó összevont  központi  orvosi  ügyeleti  rendszerhez.  Hatalmazza fel 
Juhász Sándor polgármestert a Társulási megállapodás módosítására. 
A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 2008.január 01.-től a Monorierdő Község 
Önkormányzata által fizetendő kiegészítés díját 32 Ft/hó/lakos mértékre emelje meg, jelenleg 
a 2006.01.01.-i lakosságszám, 2008.január 01-től a 2007.01.01-i lakosságszám alapján. 

Határidő: soros ülés  
Felelős: Dr. Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 



4.napirend
Monorierdő község leválásával kapcsolatos keresetlevél ismertetése, és Pogácsás Tibor 
képviselőkhöz intézett levelének megvitatása

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök:   a  keresetlevél  ismertetésére  felkéri  Vargáné  Vass  Éva 
jegyzőt.
Vargáné Vass Éva jegyző: a leválással kapcsolatos keresetlevél elkészült. A határozat-tervezet 
felolvasása.  A  4.bekezdést  kiegészítését  javasolja,  felolvassa  a  javaslatát.  Juhász  Sándor 
polgármester   felkérte  a  monori  polgármestert,  hogy ellentételezésként  ajánljon  fel  olyan 
vagyonelemet, amely a KÖVÁL vagyonnal azonos mértékű. 
Juhász  Sándor  polgármester: számításokat  végzett,  hogy  évi  30  MFt  megtakarítás 
keletkezhetett,  amelyet  Monor  nem fordított  vissza  Monorierdő  fejlesztésére.  Csökkentett 
állami normatívákkal  számolva,  hiszen egy városi  rangban lévő településnek nagyobbak a 
pénzügyi lehetőségei.
Kiss Dénes László: a 90-es években évi 50 millió forint volt a kimutatott megtakarítás.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: az  5.bekezdés  javítását  javasolja  úgy,  hogy  minden 
vagyonelemet kérjen az önkormányzat.
Juhász Sándor polgármester: a bíróság minden adatot bekér a vagyonelemekre vonatkozóan.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: F/12 térképvázlat szerinti verzió melyik?
Juhász Sándor polgármester: az 1500 ha körüli verzió.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: javasolja,  hogy  2000  ha  kerüljön  bele  a  bírósági 
beadványba. Véleménye szerint megegyezés már nem várható. Előnyösebb lenne ha nagyobb 
földterületből kerülne alkura a földterület nagysága.
Juhász Sándor polgármester: a bíróság lakosságszám alapján osztja meg a földterületet, amely 
870  ha.  Az  1508  ha  közel  kétszerese  a  lakosságszám  arányos  földterület  nagyságának. 
Véleménye szerint 5 évre visszamenőleg kérhető az elmaradt fejlesztési beruházások összege.
Vargáné Vass Éva jegyző: a bíróság vizsgálja az adott területen lévő iparűzési tevékenységet. 
A  bizottság  javaslata  a  2173  ha? A  keresetlevél  2.  oldalán  lévő  kimutatás  elkészítése 
kiemelésre  került,  de  véleménye  szerint,  az  önkormányzatnak  a  hiteles  kimutatást  kellett 
volna kapnia Monortól.
Tóth Attila: az önkormányzat kapott mérleget Monortól, csak nem használható.
Vad Mária alpolgármester: hiába kapott Monorierdő adatokat, mérleget, kimutatásokat, azok 
valódisága megkérdőjelezhető.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: alaposabban  kellene  kidolgozni  a  keresetlevelet.  A 
monortól kapott anyagok használhatatlanságát kell bizonyítania az önkormányzatnak.
Vad  Mária  alpolgármester: Monor  jegyzőkönyvekkel  együtt  adta  át  az  anyagokat 
Monorierdőnek.
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: Monorierdő  állítja,  hogy az  önkormányzat  működéséről  szóló 
részletes  és teljes körű alapdokumentumok nem kerültek átadásra,  valamint  rögzíthető  az, 
hogy a jogszabályban előírt módon nem tett eleget.
Vad Mária alpolgármester: Pogácsás Tibor monori  polgármester levelében azt írja, hogy a 
vagyonleltár  átadása  2007.augusztus  23-án  megtörtént,  a  monorerdei  polgármester 
személyesen vette át az iratokat. Mit jelent ez?
Juhász Sándor polgármester: az iskolára és az óvodára vonatkozó leltárt vette át.
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: amennyiben  az  átvett  iratok  leltárként  értelmezhetőek,  akkor 
átvette a polgármester úr az intézmények üzemeltetéséhez szükséges iratokat, amennyiben az 
átvett iratok nem használhatóak leltárként, akkor nem kerültek átadásra az intézmények. Nem 
írta  alá  az  átadás-átvételi  jegyzőkönyveket,  mivel  az  átvett  iratok,  értelmezése  szerint, 
leltárként nem használhatóak. A leltár nem felel meg a jogszabályi előírásoknak.



Vad  Mária  alpolgármester: idézi  a  levélből  az  ingatlanok  elidegenítésére  vonatkozó 
szövegrészt. Felsorolja az eddig Monor által értékesített ingatlanokat.
Juhász Sándor polgármester: a Monorra befizetett csatornadíjak még nem kerültek átutalásra.
Vargáné Vass Éva jegyző: 2005-ben Monor nem hozta olyan helyzetbe saját nyilvántartásait, 
hogy elősegítse Monorierdő leválását.
Kiss Dénes László: a TÖNK ülésen határozat született, hogy Monor készüljön fel a leválásra.
Vargáné Vass Éva jegyző: a levélben említett víz-csatorna lezárt beruházással kapcsolatosan 
megjegyzi, hogy minőségi kifogások miatt a károsultak kártalanítása történjen meg. Felsorolja 
a Monor által értékesített ingatlanokat.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: részletezi a levéllel kapcsolatos észrevételeit.

A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  az  ismertetést  megtárgyalta,  a  témában 
döntést nem hozott.

5.napirend
2008. évi beruházási terv

Vargáné Vass Éva jegyző: a gazdasági program kiinduló alapja lehet a beruházási tervnek.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: az  iskola  felújításának  önrésze,  valamint  utak  további 
létesítése és felújítása is beépítésre kerülhetne.
Vad Mária alpolgármester: köztemető létesítése.
Juhász Sándor polgármester: azokat az utakat lehet felújítani, ahol valamiféle útalap található, 
ahol  nincs  alap  csak  új  út  létesítése  lehetséges.  Jelenleg  is  pályázat  beadásán  dolgozik  a 
hivatal 50 MFt feletti értékben, 5,5 km útszakasz hosszúságban. Vannak olyan kistelepülések, 
amelyek  nem  is  tudnak  pályázatot  benyújtani,  hiszen  nincs  annyi  úthosszúságuk,  amely 
megfelelne a pályázati kiírásnak.
Lomen  Attila: a  keskeny  utak  problémájára  javasolja  egyes  utcák  forgalmának 
egyirányúsítását.
Juhász Sándor polgármester: belterületen 4 m széles út a szabványméret. A Csalogány és a 
Gyöngyvirág utca egy része elkészült.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a pályázat EU-s alapból történik?
Juhász Sándor polgármester: igen.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság az 2008. évre vonatkozó éves beruházási tervet 
megtárgyalta, a témában döntést nem hozott.

6.napirend
Egyebek

a) Gázcsere telep ingatlan értékének felbecsültetése

Juhász  Sándor  polgármester: a  gázcsere  telep  ingatlanra  vételi  ajánlat  érkezett  a  jelenlegi 
bérlőtől.  Az  ingatlan  értékének  felbecsülése  megtörtént  egy  hivatalos  értékbecslő  által. 
Jelenlegi értékét 4,5 MFt-ra becsülték, természetesen az épület nélküli érték került felmérésre. 
Az  ingatlanon  lévő  épület  nem  szerepel  az  Földhivatal  nyilvántartásában.  Következő 
lépésként az önkormányzat feladata feltüntettetni az épületet.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: ki  fizette  az  értékbecslőt?  Miért  nem a  jelenlegi  bérlő 
fizetett?



Juhász Sándor polgármester: az önkormányzat fizette, hiszen az ő érdeke, hogy pontos értéket 
tudjon. Az önkormányzat nem tudott reális értéket meghatározni. Mennyibe került? 
Sahin-Tóth Jenőné: hozzávetőlegesen 33 ezer forint.
Vargáné Vass Éva jegyző: az önkormányzat  csak akkor tudja értékesíteni  az ingatlant,  ha 
pontos értékét ismeri, tehát érdekében áll megismerni annak értékét. A vevő jelenleg nincs 
kijelölve, ezért a költségek nem terhelhetők senkire.
Juhász Sándor polgármester: Monorierdőnek csak a szétválás után realizálható a bevétele.

A Pénzügyi és Területfejlesztési  Bizottság    a gázcseretelep értékének felbecsültetéséről   
szóló tájékoztatást   4 igen szavazattal tudomásul vette.   

b) Lakókonténer vásárlása

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: lakókonténer hová kerülne elhelyezésre.
Kiss Dénes László: 2 db lakókonténer  vásárlására  lenne szükség 800.000 Ft értékben. Az 
egyik  a  védőnőnek,  a  másik  a  fogászati  rendelés  biztosítására  lenne  felhasználva. 
Elhelyezésük az orvosi rendelő területén történne.
Juhász Sándor polgármester: 20 db konténer érkezne az országban, és ebből kettő kerülne az 
önkormányzat tulajdonába. Részletezi a behozatal módját.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: ellátási kötelezettsége van az önkormányzatnak? Az egy 
millió forint forrására ingatlan eladást javasol, vagy kötvénykibocsátást.
Vargáné Vass Éva jegyző: nem járható út az ingatlan eladása,  mivel  semmi sincs még az 
önkormányzat tulajdonában. A kötvénykibocsátás költségei valószínűleg magasabbak, mint a 
hitel után fizetendő kamat. Igen az önkormányzatnak ellátási kötelezettsége van, 2008.január 
01-től  kellene  beállítani  a  konténereket  használatra.  A védőnői  szolgálatra  2007.december 
31.-ig van engedély.
Tóth Attila: szociális kiadások milyen szinten állnak?
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: időarányos  a  felhasználás,  de  van  ahol  előirányzat  túllépés 
jelentkezett.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: a  polgármesteri  hivatal  felújításának  előirányzatából 
szeretné a pénzt átcsoportosítani. A kötvénykibocsátás ötletét elveti.
Juhász Sándor polgármester: felhívja a figyelmet arra, hogy a folyószámla-hitelből még nem 
került felhasználásra.

c) Kistérségi ellenőrzés

Vargáné Vass Éva jegyző: a kistérség által végzett ellenőrzés 2006. és 2007.évre vonatkozó 
normatíva  igénylésekre  irányult.  Az  ellenőrzés  során  olyan  hiba  nem  merült  fel,  amely 
azonnali  intézkedést  igényelne.  Finanszírozási  különbözetként  fellelt  összeg  2  MFt.  Az 
igényelt összeg igénylésének jogosultságára az ellenőrzés nem talált okmányokat, ezért állami 
normatíva visszafizetési kötelezettsége van az önkormányzatnak. Két variáció lehetséges vagy 
az idei évben csökken az állami normatíva összege, vagy a jövő év beszámoló időszakáig 
2008.március  20.-ig  kamatmentesen  befizethető  az  összeg,  és  addig  az  önkormányzat 
használja.  Az  összeg  csökkenhet,  ha  esetleg  normatíva  igény  merülne  fel.  Az  óvoda 
vonatkozásában a pedagógus szakvizsga nyilvántartása és a felhasznált összegekre vonatkozó 
nyilvántartás  kötelező.  Az  általános  iskolában  2006/2007-es  tanévtől  van  folyamatosan 
vezetve a beiratkozási napló. Számítógépes nyilvántartást vezet az iskola.



d) ÖNHIKI

Vargáné  Vass  Éva  jegyző: az  igénylés  beadása  megtörtént,  de  nagy  valószínűséggel  a 
2006.évi  záró  adatok  hiánya  miatt  hiánypótlásra  szólítják  fel  az  önkormányzatot.  Szóbeli 
tájékoztatás alapján nem valószínű, hogy befogadja a Magyar Államkincstár a pályázatot, arra 
hivatkozva, hogy méltánytalan lenne a többi önkormányzattal szemben. A hivatal megpróbál 
még egy pályázatot benyújtani.

e) Útburkolat festése

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: az  egyik  cég  megkereste  őt,  hogy  reklám  céljából 
szeretnének egy 20x40 m-es aszfaltdarabot megfesteni.  Véleménye szerint mintákból lehet 
választani. Részletesen elmagyarázza festési technikát.
Vad Mária alpolgármester: mennyibe kerül?
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: ingyenes, a festők kérése, hogy az aszfalt maximum 2 éves 
legyen.
Kiss Dénes László: új aszfaltréteg az iskola és az óvoda előtt található.
Vad Mária alpolgármester: javaslata szerint az iskola előtti a két forgalomlassító között.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: kinek a tulajdonában van az Autós Csárda előtti rész?
Juhász Sándor polgármester: egy része az önkormányzaté, egy része csárdáé.

f) Buszmegálló létesítése

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: buszmegálló  létrehozására  tett  javaslatot,  a  Felső-
Nyáregyházára közlekedő busz várakozó helyére.
Juhász  Sándor  polgármester: már  elintézésre  került,  felvette  a  kapcsolatot  Nyáregyháza 
polgármesterével  az  adott  témában.  Nyáregyháza  Képviselő-testülete  jóváhagyta  a 
buszmegálló létesítését.

Több napirendi pont nem lévén Dr.Práczki Péter bizottsági elnök megköszöni a Pénzügyi és 
Területfejlesztési Bizottság munkáját és az ülést 19 óra 35 perckor bezárja.

K.m.f.

Dr. Práczki Péter      Tóth Attila
bizottsági elnök        jegyzőkönyv hitelesítő

Sahin-Tóth Jenőné
jegyzőkönyvvezető
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